

**Referat distriktsrådsmøte**  
**12 august 2025, kl. 18.00 – 20.00**  
**Sted: Digitalt**

**Følgende er invitert til møtet:**

**Distriktsråd:**

DG Astrid Danielsen, DGE Heidi Hammervik, DGN Gunnar Olaussen, IPDG Einar Kallager, PDG Ole Sverre Lund, og PDG og controller Inger- Britt Zeiner, leder TRF-komiteen Unni Rudolfson.

**Stab:**

Distriktskasserer Halvor Thommesen, Vikarkasserer Erik Gran, Distriktstrener Bjørn J. Aas og DICO Lars Olborg. Distriktssekretær Lars Erik Halle.

**Komitéledere:**

Leder i medlemskapskomitéen Anders Rasmussen, leder i ungdomskomiteen Berit Reppesgård, leder i PR- og kommunikasjonskomitéen Bente Amandussen, leder i RLI-komiteen Laila Lerum, CoL-representant Gaute M. Johannessen.

**Assisterende Guvernører:**

Jan Petter Bergan, Turi Berntsen, Tordis A. Blørstad, Josef Gamil Josef, og Siv Emanuelsen

**Andre:**

DYEO Marius Tannum. Vikar kasserer Erik Gran

**Forfall:** Halvo Thommesen, Lars Olborg, Anders Rasmussen, Berit Reppesgård, Bente Amundussen, Gaute M. Johannessen, Jan Petter Bergan, Tordis A. Børstad, Josef Gamil Josef og Siv Emanuelsen

## Agenda

| SAKSNUMMER   | SAKSINNHold                                           | REFERAT                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       |
|--------------|-------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 01/2025-2026 | Godkjenning av innkalling og agenda.                  | Godkjent.<br>To saker til eventuelt                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           |
| 02/2025-2026 | Godkjenning av møtereferat fra DR-møte 21.06.2025.    | Godkjent                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      |
| 03/2025-2026 | <b>INFORMASJONSSAKER</b>                              |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               |
|              | 03 – 01:<br>Nominasjonsprosess valg av DG 2028-2029.  | Einar orienterte om prosessen så langt. Invitasjon for kandidat til DG 2028 med frist 15 september. Samarbeide med øvrige DGER for å finne kandidat. NORFO mente at det må holdes nye diskusjoner ila høsten med hensyn til prosessen.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        |
|              | 03 - 02:<br>Kort info om Arendalsuka                  | AGene har gjort et flott arbeid med å få arrangert standen med en tydelig Rotaryprofil ila kort tid. <i>Tre pop-up foredrag er planlagt</i> , idag var av repr. fra DSB om sivil beredskap. To av våre hjemkomne ungdommer har også vært til stede, totalt vil det være 7 ungdommer fra tidligere utvekslingsprogram som deltar i år. Ungdom vil være teamet onsdag, og Ukraina prosjektet vil være vært temaet på torsdag. Standen er bemannet 1100–1700. RLI blir tema på fredag ved Laila. DRbør diskutere om Arendalsuken skal bli en distriktsaktivitet. |
|              | 03 – 03:<br>Info om Distriktskonferansen              | Foreløpig antall påmeldte:<br>Konferansen 161<br>Staven (fre) 72<br>Banketten 117.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            |
|              | 03 – 04:<br>Info om innhenting av tilbud fra hoteller | Avtalen med Tyholmen hotell går snart ut. Forhandlinger angående avtale fortsetter med billigste tilbud som mål. Halvor har laget et utkast brev, men mangler datoer 2026, 2027 og 2028 for ledersamling, presidentsamling og PELS. Erik fungerer som stand-in for Halvor. Halvor satt opp et brev som kan sendes til de hotellene vi ønsker tilbud fra vedr. arrangement 2026-2028.                                                                                                                                                                          |

|              |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              |
|--------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
|              |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   | <p>Fint hvis dere ser hvilke datoer som er aktuelle for deres respektive år, det blir vel kun presidentsamling for Astrid og to eller tre arrangement for Heidi og Gunnar. Det er fint om dere tenker gjennom hvor dere ønsker ledersamlingen, det er fint med kortest mulig reisevei ut fra hvor de enkelte i ledergruppen bor. Siden både Heidi og Gunnar er fra nord i distriktet er det kanskje flest herfra, jeg har ikke sjekket dette.</p> <p>Halvor ønsket at jeg skulle ta dette videre, han er fortsatt på et behandlingshjem.</p> |
|              | 03 – 05:<br>Info om innkalling og saksliste årsmøtet                                                                                                                                                                                                                                                                                              | Ingen merknader                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              |
|              | 03 – 06:<br>Info om redistrikteringsprosessen                                                                                                                                                                                                                                                                                                     | <p>Astrid orienterte om omorganiseringen så langt. Redistrikteringen går videre. Alle klberørte klubber skal stemme over forslaget (G) innen 15/9 med en stemme pr klubb. Klubber i randsonen kan be om å få endret tilhørighet.</p> <p>Det bør gis en kort informasjon om prosessen på Distriktskonferansen.</p>                                                                                                                                                                                                                            |
| 04/2025-2026 | <b>DRØFTINGSSAKER</b>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              |
|              | <p>04 – 01:<br/>Sjekkliste for distriktsorganisasjonen:<br/><a href="https://d2290.rotary.no/no/sjekkliste-for-distriktsorganisasjonen">https://d2290.rotary.no/no/sjekkliste-for-distriktsorganisasjonen</a></p> <p>Sjekklisten er utarbeidet av Ole Sverre Lund, og ble godkjent i distriktsrådsmøtet 14.8.2024.</p> <p>Gjennomgås i møtet.</p> | <p>Astrid. Sjekklisten som Ole Sverre har utarbeidet er et viktig verktøy, og som blir grunnlaget for utarbeidelse av Årshjul frem til juli 2028.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        |
|              | <p>04 – 02:<br/><b>Retningslinjer for økonomisk støtte til prosjekter</b><br/>Retningslinjer og kriterier for bruk av fondsmidler og søknader om midler som ikke står på budsjettet.</p>                                                                                                                                                          | <p>Astrid ga en kort orientering om de foreslåtte retningslinjene. Hensikten er å unngå ad-hoc søknader fra klubbene.</p> <p>Retningslinjene ble vedtatt.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                |

|              |                                                                                                                                                                                                                                     |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 |
|--------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 05/2025-2026 | <b>BESLUTNINGSAKER</b>                                                                                                                                                                                                              |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 |
|              | 05 – 01:<br>Årsmøtet 6 september <ul style="list-style-type: none"> <li>• Godkjenning av Årsmelding</li> <li>• Godkjenning av regnskap 2024 - 2025</li> <li>• Valg av revisor</li> <li>• Ny representant og vara til CoL</li> </ul> | Årsmeldingen ble godkjent.<br><br>Regnskapet blir ferdigstilt og koordinert med Einar, Astrid og Inger Britt i eget møte etter DR.<br><br>Revisorordningen videreføres.<br><br>Vedtak: Gaute Johannessen og vara Sissel Berit Hoell                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             |
| 05/2025-2026 | <b>EVENTUELT</b>                                                                                                                                                                                                                    | <ul style="list-style-type: none"> <li>• Inger Britt orienterte om en dobbeltutbetaling til Arendal RK ifm Arendalsuken 2023 på kr 15.000 for mye. DR var enige om at et krav om tilbakebetaling ikke gjøres. Forslag: Utgifter til Arendalsuken må komme inn på innkommende guvernørs regnskap. Fordi vi har avvikende regnskapsår 30.06. vil fakturaer gjerne bli mottatt på vårparten, men det er viktig å periodisere disse som forskuddsbetalt til neste regnskapsår siden arrangementet er i august. Fordi vi har avvikende regnskapsår 30.06. vil fakturaer gjerne bli mottatt på vårparten, men det er viktig å periodisere disse som forskuddsbetalt til neste regnskapsår siden arrangementet er i august.</li> <li>• Heidi orienterte om RIPS avskjed på grunn av sykdom.</li> </ul> |

*Astrid Danielsen*  
DG 2025 - 2026